
Vážené dámy, vážení pánové, 

Dovolte mi, abych vás pozdravil za vedení České pobočky AFCEA. 

Letošní 8. ročník našeho semináře, který každým rokem organizujeme ve spolupráci s Policejní 

akademií ČR v Praze a s Národním úřadem pro kybernetickou a informační bezpečnost ČR bude 

jiný…z epidemiologických důvodů jsme byli nucení se prakticky během necelých dvou dní přestěhovat 

do e-prostoru a realizovat seminář zde…on celý letošní rok je jiný a bohužel, jak to tak vypadá, ani 

následující dny, týdny a měsíce nebudou nijak jednodušší. 

Mnohokrát jsme diskutovali současnou situaci v rámci vedení AFCEA i pracovních skupin.  

Jsme i v tomto obtížném období připraveni nadále připravovat webináře, když nepůjdou realizovat 

klasické semináře, konference a jiné naše akce s fyzickou přítomností osob. 

Asi všichni cítíme, že naše bezpečnostní komunita se nadále potřebuje rozvíjet, potřebujeme se 

nadále posouvat, potřebujeme spolu komunikovat, nic na tom nesmí změnit pandemie COVID-19. 

Bezpečnostní hrozby nezmizely, jen se o nich tolik nehovoří. O to je důležitější pořádání takových to 

e-setkání, jako je tento webinář. 

Děkuji všem členům AFCEA, Petrovi Jiráskovi, Jaroslavu Burčíkovi a dalším, kteří pomohli k tomu, že 

se tento webinář organizuje. 

Děkuji všem partnerům wemináře, hlavním partnerům, společnostem ALEF NULA a Microsoft, dále 

pak partnerům, společnosti GORDIC, Corpus Solutions, Tovek a Flowmon. 

Přeji vám pěkný den, sledujte nadále naše stránky www.afcea.cz. Zde budou v průběhu obdoví 

COVID-19 zveřejnované postupně odkazy na další webináře, e-kulaté stoly, diskusní akce našich 

pracovních skupin, Pracovní skupiny kybernetická bezpečnost, pracovní skupiny Inteligence a 

pracovní skupiny Ochrana obyvatelstva. 

Těším se na viděnou, a když ne na viděnou tak alespoň na e-viděnou…přeji Vám mnoho zdaru a 

především pak pevné zdraví vám a všem vašim blízkým a alespoň trochu toho potřebného klidu k naší 

společné práci ve prospěch obrany a bezpečnosti ČR. 

 

http://www.afcea.cz/

